

PARENTAL CONSENT FORM

As stated in the declaration letter (Erklärung) provided by AFS Austria, we, the parents of, give our son/daughter the permission to take part in an AFS year program in Austria from September 3rd, 2021 to July 4th, 2022 and to apply for a residence permit for this purpose. During the duration of the program we transfer the care and custody of our child to Mr. Patrick Hamatschek, Program Director of AFS Austria.

.....

Place and date

.....

Name(s)

.....

Signature(s)

Übersetzung:

Einverständniserklärung der Eltern

Wie in der Erklärung von AFS Österreich angeführt, geben wir, die Eltern von [.....] unserem Sohn/unsere Tochter die Erlaubnis am AFS-Jahresprogramm von 3.9.2021 bis 4.7.2022 teilzunehmen und zu diesem Zweck um eine Aufenthaltsgenehmigung anzusuchen. Während der Dauer des Programms übergeben wir Herrn Patrick Hamatschek, dem Programmdirektor von AFS Österreich, die Verantwortung für die Pflege und Erziehung unseres Kindes.